



Administrative Decision (١٤٤٢ / ٢٠٢٠)

**Listing Transfer of GULF INVESTMENT SERVICES
HOLDING SAOG**

قرار إداري (١٤٤٢ / ٢٠٢٠)

نقل ادراج أسهم الشركة الخليجية لخدمات الاستثمار
القابضة ش.م.ع

Pursuant to:

- Capital Market Law No. 80/98 and its Executive Regulation.
- Muscat Securities Market Internal Regulation.
- The resolution passed by the EGM on **29/12/2020**, to dissolve and merge GULF INVESTMENT SERVICES HOLDING SAOG with OMAN INVESTMENT and FINANCE SAOG by incorporation.
- The recommendation of the Operations Department Director.
- قرار الجمعية العامة غير العادي المنعقدة بتاريخ 29/12/2020 م، بالموافقة على حل واندماج الشركة الخليجية لخدمات الاستثمار القابضة ش.م.ع مع شركة عمان للاستثمارات والتمويل ش.م.ع عن طريق الضم.
- توصية الفاضل مدير دائرة العمليات.

استناداً إلى:

- قانون سوق رأس المال رقم 98/80 ولا نحثه التنفيذية.
- اللائحة الداخلية لسوق مسقط للأوراق المالية.

It has been decided:

تقرّر:

Article (1): The listing of the company shall be transferred from the Parallel Market to the Under Monitoring Market with an issued capital of OMR **5,000,000** divided into **19,583,855** Ordinary Shares and **30,416,145** Preferred shares, as from Thursday **31/12/2020** till completing the process of dissolution and merging.

المادة (1): يُنقل ادراج أسهم الشركة من السوق الموازية إلى سوق المتابعة برأسمال قدره **5,000,000** ريال عماني مقسم إلى **19,583,855** أسهم عاديّة و **30,416,145** أسهم ممتازة، وذلك اعتباراً من يوم الخميس الموافق **31/12/2020** م. وحتى الانتهاء من اجراءات الحل والاندماج.

Ahmed Saleh Al-Marhoon
Director General

أحمد بن صالح المرهون
المدير العام

سوق مسقط للأوراق المالية
MUSCAT SECURITIES MARKET
مكتب المدير العام
Director General Office

Issued: 15 Jumada al-Ula 1442 H
Corresponding to: 30 December 2020

صدر في: 15 جمادى الأولى 1442 هـ
الموافق: 30 ديسمبر 2020 م